
Pytanie:   
 
 
Mam pytanie o Buchałów. Nasz sołtys wraz ze swoim przyjacielem zrobili tężnię i ogród 
społeczny. O tym, że to jest ogród społeczny wyczytałem wczoraj z gazetki gminnej.  
O co tu chodzi? Tężnia nie działa, nie ma tam żadnej informacji - tu link do ostatnio oddanej w 
Zielonej Górze, więc może o tej porze działać - 
https://www.facebook.com/wiadomoscizg/videos/881447919617892/?mibextid=bKks23 
Drugie pytanie mam o ten ogród społeczny. Gdzie on niby jest? Tam stoją dwie grządki 
podwyższone. Czy ona to poszły te pieniądze z Orlenu ? Widziałem, że nasza Pani Wójt 
podpisała się pod tymi inwestycjami i nawet je wsparła. O co tu chodzi? Czy wszyscy muszą się 
wstydzić za Buchałów? Przecież znowu robimy z siebie pośmiewisko.  
 
 

                                                                                                                 Adam P.  
 

 

 

 

Odpowiedź: 

 

Szanowny Panie, 

 
Nie były to zadania finansowane z funduszy gminnych, dlatego proponuję porozmawiać na ten 
temat z sołtysem Buchałowa Rafałem Trafałą. Najlepiej zacząć od przekazania mu swoich uwag   
i wątpliwości. Za zgodą pana sołtysa przekazuję jego nr telefonu 696 53 71 70. 
 
 

 
                                                                                      Z poważaniem  

Izabela Mazurkiewicz - Kąkol 
                                                                                                        Wójt Gminy Świdnica 
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